
Zápisnica č. 04/2024 
 

zo zasadnutia VV SKoZ konaného dňa 26.10.2024 o 16.00 hod. v Podbrezovej 
 
Prítomní:  

JUDr. Štefan Kočan, , Ing. Pavol Kühnel, Daniel Móc, Ing. Marián Mitošinka , Eva 

Ondrejkovičová 

Ospravedlnený: 

Pavol Duračka,  

 
Program zasadnutia : 
 

 
1. Otvorenie 

Vykoná: prezident SKoZ 
 

2. Kontrola uznesenia z posledného Výkonného výboru 

Vykoná: prezident SKoZ 
 

3. Informácia o hospodárení od posledného výkonného výboru 

Vykoná: p. Ondrejkovičová 
 

4. Informácia o činnosti sekretariátu 

Vykoná: p. Ondrejkovičová,  
 

5. Informácia o výstavbe kolkárne – národne centrum mládeže 

Vykoná :  prezident  SKoZ,  
 

6. Zriadenie pracovnej skupiny v súvislosti s výstavbou kolkárne 

Vykoná: prezident SKoZ 

 

7. Príprava na I. ME jednotlivcov U23, U49, ubytovanie, doprava 

Vykoná: Prezident SKoZ, Ing. Mitošinka , GS, 

8. Rôzne  

9. Diskusia 

10. Uznesenie z Výkonného výboru 

 
 
 



  
 K bodu 1 – Otvorenie: 

 

 Zasadnutie VV SKoZ otvoril prezident SKoZ, JUDr. Štefan Kočan, ktorý privítal 

prítomných.  Výkonný výbor bol zvolaný pri príležitosti medzištátneho zápasu SR – Poľsko. 

Prezident SKoZ požiadal prítomných o schválenie návrhu programu zasadnutia 

Výkonného výboru, ktorý im bol poslaný mailom.  

Celkový počet členov VV: 5 

Počet členov VV prítomných na VV : 4 

Počet členov VV prítomných na hlasovaní : 4 

Hlasovanie : Za: 3 , Proti: 0 ,   Zdržalo sa hlasovania: 0 

K bodu 2 – Uznesenie z  VV: 

 

 Kontrolu uznesení z predošlých výkonných výkonov  vykonal prezident SKoZ, kde 

skonštatoval, že  boli splnené úlohy z posledných zasadnutí, pričom skontroloval aj úlohy 

z Rady SKoZ konanej dňa 1.6.2024  

 

Kontrolu uznesení  z predchádzajúcich zasadnutí  VV zobral VV na vedomie.  

Celkový počet členov VV: 5  

Počet členov VV prítomných na VV : 4 

Počet členov VV prítomných na hlasovaní : 4 

Hlasovanie : Za: 3, Proti: 0 ,   Zdržalo sa hlasovania: 0 

K bodu 3 a 4 – Informácia o hospodárení, informácia o činnosti sekretariátu  

  

 Členov VV SKoZ  oboznámila generálna sekretárka s činnosťou sekretariátu a to hlavne 

s prípravou na ME v Srbsku.  

 

 Informovala prítomných členov VV s hospodárením zväzu, najmä s nákladmi na 

organizáciu medzištátneho zápasu SR – Poľsko, ako aj s možným rozpočtom na ME v Srbsku, 

kde SKoZ má zastúpenie vo všetkých kategóriách v počte 3 hráčov. 



  

 

 Informáciu prezidenta SKoZ berú členovia SKoZ na vedomie 

 

Úloha č. 4/1 

 Zabezpečiť prihlásenie všetkých účastníkov na ME v Srbsku, ako aj vykonať 

prihlásenie na MS 2025 v Maďarsku 

 

Vykoná: GS       Termín:  30.11.2024 

   

K bodu č. 5 : Informácia o výstavbe kolkárne – národne centrum mládeže 

 

 Prezident SKoZ informoval prítomných členov Výkonného výboru, že bol pozvaný na 

stretnutie s predstaviteľmi Ministerstva športu ohľadom výstavby kolkárne v Brezne. Uvedené 

pozvanie bolo na základe žiadosti, ktorú zasielal prezident na Ministerstvo športu v súvislosti 

s výstavbou kolkárne ako športové centrum mládeže.  Tomuto stretnutiu predchádzalo 

stretnutie s primátom mesta Brezna v Banskej Bystrici, ktorého stretnutia sa zúčastnil aj  pán 

Móc.  

 Na stretnutí s primátorom bolo dohodnuté, že športové centrum mládeže bude v Brezne 

v priestoroch na zimnom štadióne pod tribúnov. Primátor Brezna prisľúbil, že v mesiaci január 

sa stretneme opätovne v Brezne na Mestskom úrade, aby sme začali v projekte športového 

centra mládeže. 

 Prezident SKoZ na stretnutí s predstaviteľmi ministerstva športu  prezentoval tieto 

myšlienky, kde zo strany Ministerstva bola navrhnutá alternatíva, aby mesto Brezno požiadala 

cez dotácia na fonde pre rozvoj športu s tým, že musí byť vypracovaný projekt, rozpočet a musí 

byť stavebné povolenie. Vypísané dotácia na projekty bude v mesiaci marec 2025. 

 Informáciu prezidenta SKoZ berú členovia SKoZ na vedomie   

  

 

 



Úloha č. 4/2 

 Informovať primátora Brezno o stretnutí na ministerstve športu a taktiež dohodnúť 

termín v mesiaci január 2025  

 

Vykoná: prezident SKoZ       Termín. 30.11.2024 

 

K bodu č. 6 : Zriadenie pracovnej skupiny v súvislosti s výstavbou kolkárne 

 

 Na základe predošlej informácie prezident SKoZ navrhol členom Výkonného výboru, 

aby bola zriadená pracovná skupina, ktorá bude kontaktnými osobami s Ministerstvom športu, 

primátorom mesta Brezno. Ďalej členovia pracovnej skupiny  budú spolupracovať a riadiť 

všetky potrebné úseky v súvislosti s výstavbou kolkárne v Brezne. 

 

 Prezident SKoZ navrhol za predsedu  pracovnej skupiny p. Móca a členov Ing. Kuhnela 

a Poliaka. 

 

 K uvedenej problematike otvoril prezident SKoZ diskusiu: 

 

p. Móc – súhlasil s návrhom p. prezidenta a uviedol, že urobí s členmi pracovnej skupiny všetky 

potrebne kroky podľa potreby Ministerstva športu a Mesta Brezno 

 Prezident SKoZ dal hlasovať v súvislosti s vytvorením pracovnej skupiny , ktorá bude 

spolupracovať s Ministerstvom športu a mestom Brezno v súvislosti s výstavbou kolkárne 

v Brezne – Športové centrum mládeže – predseda p. Móc, členovia Ing. Kühnel, Poliak 

Celkový počet členov VV: 5  

Počet členov VV prítomných na VV : 4 

Počet členov VV prítomných na hlasovaní : 4 

Hlasovanie : Za: 3, Proti: 0 ,   Zdržalo sa hlasovania: 0 

 

 



Úloha č. 4/3 

 Spracovať postup administratívnych úloh v súvislosti s výstavbou kolkárne v Brezne 

v spolupráci s mestom Brezno. Z každého stretnutia vypracovať písomný záznam, ktorý bude 

predložený výkonnému výboru.  

  

Vykoná: p. Móc        Termín: priebežne 

 

K bodu č. 7 : Príprava na I. ME jednotlivcov U23, U49, ubytovanie, doprava 

 

 Riaditeľ Štátnej reprezentácie informoval prítomných o tom, že od 3.2.2025 do 

10.2.2025 sa uskutočnia ME v Srbsku Apatine jednotlivcov v kategórii mužov a žien U49 

a U23. Slovensko dostalo po 3 miesta v každej kategórii  t.j. 12 hráčov.  

 

 Príprava bude realizovaná podľa plánu trénerov, kde sa uskutoční sústredenie 

v Žarnovici ako aj účasťou a rôznych turnajoch. 

 

 Prezident SKoZ uviedol, že sa zúčastní uvedené podujatia a ďalej navrhol ako 

technického vedúceho p. Móca, trénerov p. Mgr. Kyselicovú , p. Fúsku, p. Varga. Celkove 

výprava bude 18 členov. 

 

Úloha č. 4/4 

 V súčinnosti s trénermi reprezentácie pripraviť sústredenie v Žarnovici, ubytovanie, 

strava, pozvánky  

  

Vykoná: GS        Termín:  priebežne 

 

Úloha č. 4/5 

  

 Predložiť širšiu nomináciu na schválenie členom Výkonného výboru v počte 10 hráčov 

v každej kategórii a tieto zaslať na NBC 

  

Vykoná: GS        Termín: 30.11.2024 

 

 



Úloha č. 4/6 

 

 Pozvať na výkonný výbor dňa 8.1.2025 trénerov, ktorí predložia nominácia jednotlivých 

kategórii 

 

Vykoná:  riaditeľ ÚŠtR      Termín: 8.1.2025 

 

 

Úloha č. 4/7 

 

 Zabezpečiť ubytovanie pre výpravu SR podľa možnosti v blízkosti podujatia 

 

Vykoná:  p. Móc       Termín: ihneď 

 

Členovia Výkonného výboru schválili výpravu na ME 2025  

Celkový počet členov VV: 5  

Počet členov VV prítomných na VV : 3 

Počet členov VV prítomných na hlasovaní : 3 

Hlasovanie : Za: 3, Proti: 0 ,   Zdržalo sa hlasovania:  

K bodu č. 8 – rôzne 

Ing. Mitošinka – prišla požiadavka z kolkárskeho oddielu Sučany, aby 14, 15 ročný mohli hrať 

1. ligu východ, v rozpise je od 16 rokov. 

 

JUDr. Kočan – súhlasil s tým aby došlo k zmene v rozpise 

 

  

 
Členovia Výkonného výboru schválili zmenu rozpisu 

Celkový počet členov VV: 5  

Počet členov VV prítomných na VV : 3 



Počet členov VV prítomných na hlasovaní : 3 

Hlasovanie : Za: 3, Proti: 0 ,   Zdržalo sa hlasovania: 0 

Ing. Mitošinka – predložil program Slovenského pohára, ktorý výkonný výbor schválil 

 
Členovia Výkonného výboru schválili program Slovenského pohára 

Celkový počet členov VV: 5  

Počet členov VV prítomných na VV : 3 

Počet členov VV prítomných na hlasovaní : 3 

Hlasovanie : Za: 3, Proti: 0 ,   Zdržalo sa hlasovania:  

 

 Prezident SKoZ poďakoval prítomným za účasť na Výkonnom výbore a najbližšie 

zasadnutie bude v 8.1.2025  v Rakoviciach 

 

        Spracoval: JUDr. Kočan 

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


